
 

 

Treść odpowiedzi na interpelację radnego Krzysztofa Strzałkowskiego  
w sprawie utworzenia policealnej szkoły medycznej w Ząbkach 

odpowiadając na interpelację z 23 listopada 2021 roku uprzejmie informuję, że Pan Karol 
Małolepszy Dyrektor Medycznej Szkoły Policealnej w Otwocku, pismem znak: MSPs/071/1/2021 
z dnia 10 listopada 2021 r. zwrócił się z prośbą do mnie o wyrażenie zgody na otwarcie na terenie 
powiatu wołomińskiego Medycznej Szkoły Policealnej w Ząbkach.  

Powyższa propozycja spotkała się z moim uznaniem, dlatego zleciłem dokonanie analizy 
możliwości utworzenia szkoły w powiecie wołomińskim. Wyniki dokonanej analizy były 
przedmiotem obrad Zarządu Województwa Mazowieckiego w dniu 7 grudnia 2021 r. podczas 
którego Zarząd Województwa zapoznał się z informacją w przedmiotowej sprawie. 

W wyniku powyższego, Zarząd Województwa polecił wystąpić do Burmistrza Miasta Wołomin z 
zapytaniem o niewykorzystane oświatowe zasoby lokalowe, które można byłoby ewentualnie 
wykorzystać na siedzibę nowej szkoły, co znacznie przyspieszyłoby proces utworzenia Medycznej 
Szkoły Policealnej. 

Ponadto, Zarząd Województwa zobowiązał Dyrektora Departamentu Nieruchomości i 
Infrastruktury do przeprowadzenia pogłębionego rozeznania rynku nieruchomości w powiecie 
wołomińskim. 


